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Formand, Bjarne Hjem Christensen, bød velkommen og indledte forsamlingen med

at foreslå Frederik Jørgensen, som diregent -> Blev vedtaget af forsamlingen.

Diregenten gennemgik kravene for at forsamlingen var gyldig jf. vedtægterne og

viste en kopi af annoncen fra avisen, som opfyldte kravene og derfor blev

forsamlingen officelt åbnet.

G E N E R A L F O R S A M L I N G E N  B E G Y N D T E

i 2022 var vandforbruget lavere end tidligere, hvis er positivt for miljøet, men

også giver en lavere indtægt.

Vandanalysen blev nøje gennemgået og konklusionen blev, at det er noget godt

vand, som kommer fra vandværket.

Rapporten kommer på hjemmesiden

Formanden snakkede meget om rå vandsanalysen og de tilføjelser, som årligt

kommer til. I 2022 er PFAS blevet tilføjet og formanden fortalte detaljeret om

situationen og hvorfor det er vigtigt.

Der er intet tegn på PFAS i vandværkets vand.

Man har i forening med andre vandværker midler til etablering af nyt

vandværk, hvis vandet en dag skulle blive forurenet.

Vandværkets udstyr er blevet gennemgået og det er blevet vurderet, at det er

tid til at modernisere og udskifte meget af udstyr - udskiftningen sker i 2023.

Sidste år blev der snakkede om fjernaflæsning med hjælp fra Hals Fjernvarme.

Formanden viste i år slides i en PowerPoint, mens han gennemgik året.

F O R M A N D E N S  B E R E T N I N G



Hals Fjernvarme er med på ideen og deres udstyr kan godt bruges med

vandværkets udstyr.

Der er et par området i udkanten af Hals og sommerhusområdet, som Hals

Fjernvarmes antenner ikke kan dække, men disse området kan enten

dækkes med den nuværende metode eller Hals Vandværk kan investere i et

par antenner hertil.

Man mangler en måde at give adgang til borgerne, hvilket stadig

undersøges, da data om husstandens vandforbrug er dækket under GDPR

lovgivningen.

Der arbejdes videre herpå i 2023.

Der vil være åbent hus til september i vandværket.

Kasser, Thomas Pedersen, gennemgik årsrapporten for 2022

Resultatet er vurderet tilfredstillende

Ingen bemærkninger fra revisor

Lidt stigende udgifter grundet elpriser og indkøb af nyt udstyr.

Å R E T S  R E G N S K A B

Formandens  beretn ing  b lev  godkendt  af  forsaml ingen

Årets  regnskab b lev  godkendt  af  forsaml ingen

På valg var Michael Lund, Per Jørgensen og Thomas Thorsen

V A L G  T I L  B E S T Y R E L S E N

Al le  b lev  genvalgt

Bestyrelsen foreslog: Ole Toft og Niels Madsen

S U P P L E A N T E R

Begge b lev  va lgt  af  forsaml ingen



Bestyrelsen foreslog den nuværende: Beierholm

V A L G  A F  R E V I S O R

Forsaml ingen stemte  for  at  fortsætte  med Beierholm

Driftsansvarlig, Michael Lund, fortalte om problemerne med vandtrykket og

hvad man er ved at gøre for at rette op på problemet.

Man afventer nyt udstyr, som er forsinket

Man forventer at have udstyret inden for 1,5 måned

Formand, Bjarne Hjem Christensen, fortalte at man ønskede at flytte dagen for

generalforsamlingen næste år, da Hals Golf Klub afholder forsamlingen på

denne samme dag som vandværket og det er i vandværkets interesse at gøre

det muligt for så mange deltagere, som muligt.

Forsamlingen syntes det var en fin ide og man ville snakke videre, om det

skulle flyttes til den sidste onsdag eller fredag i marts måned

Evt. over lidt tidligere på aftenen.

Vedtægterne skriver blot at forsamlingen skal ske i marts måned.
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Forsaml ingen b lev  afs luttet  med sp isn ing

Diregent


